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Status Sociaal Domein en Sociaal Plein / meer grip op geld voor de zorg 

 

In de commissievergadering van 13 januari is het KPMG rapport ‘Inzicht en 

handelingsperspectieven sociaal domein’ besproken. Dit  rapport is middels de collegebrief 

van 28 oktober 2020 aan de Raad toegezonden. In de brief van 28 oktober stelt het College 

dat er parallel aan het door KPMG gedane onderzoek ook een eigen Bedrijfsvoeringagenda 

Sociaal Domein is opgesteld om effectiever te kunnen werken. Sinds november 2020 wordt 

deze interne Bedrijfsvoeringagenda gehanteerd. 

Het KPMG rapport is opgesteld met als doel meer grip te krijgen op de uitgaven in het sociaal 

domein, op de Hilversumse uitvoeringsorganisatie en op de Regio. Uitgangspunt is de 

verwachte sterke kostenstijging in de komende jaren af te buigen. In hun rapport stellen de 

onderzoekers dat er op verschillende terreinen binnen het sociaal domein verbeteringen 

mogelijk zijn. Aanbevelingen voor het beter functioneren van de Hilversumse 

uitvoeringsorganisatie, het Sociaal Plein, gaan onder andere over de interne communicatie en 

afstemming en over de wijze waarop Hilversum kan inzetten op sturing van mensen en 

middelen.  

ADVIES  

Hilversums Belang is blij dat het College uit eigen beweging het onderzoek van KPMG heeft 
laten uitvoeren. Hiermee geeft het College blijk op zoek te zijn naar verbeteringsslagen binnen 
het sociaal domein. Het KPMG rapport is, terecht, door het College met de Raad gedeeld. 
 
De Bedrijfsvoeringagenda die intern is ontwikkeld en nu wordt gehanteerd is echter niet de 
Raad ter hand gesteld.  
 
Voor Hilversums Belang is inzicht in kostenontwikkeling noodzakelijk voor het krijgen van meer 
grip op de kosten. Een goed functionerende uitvoeringsorganisatie met samenwerkende 
afdelingen is een van de voorwaarden voor duidelijkheid over kostenontwikkeling.  
 
Aan de basis van onderstaande vragen staat voor Hilversums Belang dat het zorgbudget 
primair ten goede moet komen aan Hilversummers met een zorgvraag. 
 
VRAGEN 

 Bent u het met ons eens dat een goed functionerend Sociaal Plein juist inzicht moet 
kunnen geven in kosten en kostenontwikkeling en dat dit een van de voorwaarden is 
voor het realistisch en correct kunnen begroten 



 Stelt u, naast het KPMG-rapport, ook de opgestelde Bedrijfsvoeringagenda Sociaal 
Domein per direct beschikbaar aan de Raad 

 Gaat u de Raad minimaal eens per kwartaal informeren over de voortgang van de 
periodieke rapportage over de interne bedrijfsvoeringagenda aan de directie.  

 Kunt u een organigram aanleveren van het sociaal domein, inclusief het Sociaal Plein 
met daarin het aantal FTE en de ontwikkeling van dit aantal gedurende de afgelopen 
raadsperiode 

 Op grond van welke Raadsbesluiten (in ruime zin) heeft het aantal FTE’s zich 
ontwikkeld tussen 2017 en heden en wat is de kostenontwikkeling in deze periode 

 Kunt u aangeven welke concrete verwachtingen u heeft over de ontwikkeling van het 
aantal FTE binnen het sociaal domein en het Sociaal Plein op basis van de 
uitkomsten van het KPMG-rapport en de Bedrijfsvoeringagenda 

 Welke verwachting heeft u begroot tot en met 2024 voor de kostenontwikkeling van 
het aantal FTEs binnen het totale sociaal domein 

 
Bij voorbaat dank voor een tijdige beantwoording van deze vragen.  
 

Fractie Hilversums Belang, 

Henk Blok 


